
 

 

Valtuustokauden 2021–2025 toiminnan arviointi 
 
KASVATUS- JA OPETUSLAUTAKUNTA 27.5.2025  
Vastausten jakauma on alempi luku kursivoituna. 
    Eri mieltä  Samaa mieltä 
 
1. Kokousten määrä ja yksittäisten kokousten 1 2 3 4 
kesto on ollut sopiva suhteessa käsiteltäviin 1 4 5 1 
asioihin 
 
2. Perehdytys ja koulutus toimialan asioihin 1 2 3 4 
on ollut riittävää   0 1 6 4 
 
3. Kokousasioihin liittyvä tiedonkulku ja   1 2 3 4 
viestintä on ollut riittävää   0 1 2 8 
 
4. Vierailut eri kohteissa ovat olleet  1 2 3 4 
hyödyllisiä    0 1 7 3 
 
5. Olen osallistunut aktiivisesti asioiden   1 2 3 4 
käsittelyyn    0 1 3 7 
 
6. Lautakunnalla on ollut riittävästi iltakouluja 1 2 3 4 
tai muuta kokouksia täydentävää toimintaa 1 2 5 3 
 
7. Kokousasioiden päätösvalmistelu on ollut 1 2 3 4 
moitteetonta    0 0 6 5 
 
8. Asioiden esittely on ollut ammattitaitoista  1 2 3 4 
    0 0 5 6 
 
9. Kokousten kulku ja johtaminen on ollut 1 2 3 4 
sujuvaa    0 3 4 4 
 
10. Kokouksissa on vallinnut hyvä ilmapiiri 1 2 3 4 
    0 1 5 5 
 
11. Olen ollut tyytyväinen vaikutusmahdolli- 1 2 3 4 
suuksiini lautakuntatyöskentelyssä  0 0 7 4 
 
12. Tekniset kokousjärjestelyt ja olosuhteet  1 2 3 4 
ovat tukeneet lautakunnan työskentelyä 0 1 5 5 
 
Vapaita kommentteja lautakuntatyöskentelyn kehittämiseksi seuraavalla valtuustokaudella: 
- kokoukset ovat olleet aika pitkiä (neljä mainintaa) 
- viranhaltijat ja sihteeri ovat tehneet hyvää työtä (kaksi mainintaa) 
- vierailut eri kohteisiin ovat olleet hyödyllisiä 
- kokousjärjestelyt ovat olleet moitteettomia (kaksi mainintaa) 



 

 

- kahden lautakunnan iltakoulut ovat hyvä asia 
- kokouksia ollut sopivasti 
- tutustuttavaa aineistoa on joskus paljon 
- ilmapiiri on ollut luottamuksellinen ja avoin 
- pj:n tulee olla jämäkkä, jotta kokous etenee eikä keskustelu lähde rönsyilemään (kaksi mainintaa) 
- valtuustoaloitteiden kysymykset/vastaukset voisivat olla tarkemmin rajattuja 
- puheenvuorot voisivat olla napakampia (kaksi mainintaa) 
- enemmän keskustelua kokousten ulkopuolella 
- kokoustilana Vanha Räikkä ei ole hyvä 
- asioiden esittelyssä tulisi huomioida jäsenten perehtyneisyys käsiteltävään asiaan 
- keskeiset käsitteet tulisi avata (esim. keskeisen sanaston lista) 
- asiat lähtevät joskus rönsyilemään – pitäisi pysyä itse asiassa 
- käsiteltävät asiat ovat melko raskaita 
- etäosallistuminen tulisi sallia, etenkin jos varajäsen on estynyt, etäkokous on nykyaikaa 
- iltakoulut ovat tärkeitä etenkin kauden alussa = tutustutaan ja opitaan 


